
 Protokół nr XXIV/2021 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 31 maja 2021 roku w godz. 1400 -  1730 w Hali 

widowiskowo - sportowej w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XXIV Sesję Rady 

Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Zastępcę Burmistrza Ponieca Eugeniusza Nowaka 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

13 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XXIV Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XXIV Sesji Rady Miejskiej.  

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Poniec za rok 2020, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z 

wykonania budżetu gminy za 2020 rok, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego, 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale Nr 

XXII/183/2021 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości będącej 

własnością Gminy Poniec na rzecz Powiatu Gostyńskiego, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości położonych w Janiszewie  od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 

służebności gruntowej, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zbywania lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Poniec, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Rokosowie, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec, 

17. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

18. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Gminnej Rady Seniorów w Poniecu oraz 

nadania jej statutu, 

19. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej. 

20. Sprawy organizacyjne - petycje 

21. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

22. Wolne wnioski i zapytania, 

23.  Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono 

 

Pkt 4.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania.  
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Poniec Marcina Pazdaja                

o przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Poniec. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj omówił szczegółowy Raport o Stanie Gminy Poniec. 

Przedstawił najważniejsze cele oraz programy działania na jakich opiera się funkcjonowanie 

gminy. Wypowiedź została uzupełniona prezentacją multimedialną. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował Sekretarzowi Gminy za przedstawienie 

Raportu i otwarł debatę nad przedstawionym tematem. 

 

Radny Dariusz Kieliś stwierdził, że w Raport został szczegółowo przedstawiony. Niektóre z 

zadań Gminy nie zostały wykonane z uwagi na  pandemię COVID-19, jednak większość tych 

najważniejszych została pomyślnie zrealizowana.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji i zwrócił się z prośbą do swego 

zastępcy o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca 

wotum zaufania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Aneta Wrotyńska odczytała stosowny projekt 

uchwały. 

 

Rada Miejska  w obecności 13 radnych w głosowaniu  jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXIV/198/2021 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Poniec za rok 2020, 

Przewodniczący  Rady  Jerzy Kusz   stwierdził, że podjęcie  uchwały  o udzielenie 

absolutorium musi być poprzedzone uchwałą zatwierdzającą sprawozdanie finansowe gminy 

oraz sprawozdanie z wykonania budżetu gminy.  Procedura będzie przedstawiać się 

następująco : 

• przedstawienie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy 

za 2020 rok, 

• opinia składu orzekającego RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu 

gminy, 

• opinia Komisji Rewizyjnej dot. wykonania budżetu za 2020 rok, 

• opinia składu orzekającego RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                w 

Poniecu w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z tego tytułu, 

• opinie stałych komisji Rady Miejskiej, 

• odpowiedź organu wykonawczego na postawione uwagi i zapytania, 

• dyskusja nad przedłożonym sprawozdaniem z wykonania budżetu, 
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• podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu oraz 

sprawozdania finansowego. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie roczne z wykonania budżetu 

Gminy Poniec za rok 2020. Poinformował, że budżet Gminy Poniec na 2020 r. został 

uchwalony na sesji Rady Miejskiej w Poniecu w dniu 18 grudnia 2019 r. uchwałą nr 

XII/115/2019. 

Planowane dochody na rok 2020 określono w uchwale budżetowej w kwocie 40.114.548,07 

zł. Do końca 2020 r. zrealizowano dochody w kwocie 43.432.660,50zł tj. 108,27 % 

zakładanych dochodów. Planowane wydatki budżetu Gminy na rok 2020 w uchwale 

budżetowej określono w kwocie 40.369.280,74 zł. Do końca roku 2020 zrealizowano wydatki 

w kwocie 38.393.403,96 zł, czyli został  wykonany w 95,11 %. Większość prac, zadań i 

inwestycji nałożonych w budżecie przez Radę Miejską w Poniecu zostało zrealizowane. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił swojego zastępcę o przedstawienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy                         

za 2020 rok. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił uchwałę Nr S0-12/0954/126/2021 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w  Poznaniu  z dnia  20 kwietnia 2021 

roku w sprawie wyrażenia opinii o  sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy  za 2020 rok 

wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego i objaśnieniami, która 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

sprawozdanie z wykonania budżetu i sprawozdanie finansowe za 2020 rok było szczegółowo 

analizowane na posiedzeniach Komisji Rewizyjnej, która wyraziła opinię o sprawozdaniu i 

sporządziła wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ponieca. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Łucja Markowska poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

Rady Miejskiej w Poniecu na swych posiedzeniach w dniach 5 i 7 maja br. przeanalizowała 

sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Poniec za 2020 rok wraz z informacją o 

stanie mienia komunalnego Gminy Poniec wg stanu na dzień 31 grudnia 2020 roku.  

Przeanalizowała również opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Poniec. Rozpatrzyła  sprawozdanie finansowe 

Gminy Poniec za rok ubiegły porównując stany kont syntetycznych z ewidencji księgowej 

budżetu z pozycjami wskazanymi w bilansie z wykonania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego nie stwierdzając niezgodności w badanym zakresie.  Komisja  w trakcie pracy 

nie dopatrzyła się żadnych uchybień i wnioskuje o zatwierdzenie rozpatrzonych sprawozdań. 

Szczegółowe omówienie prac Komisji zawarte zostało w jej wniosku skierowanym w dniu 

31 maja br. do przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu, który stanowi załącznik do 

protokołu 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz zgodnie z przyjętym harmonogramem poprosił zastępcę 

przewodniczącego Pana Dariusza Kielisia o przedstawienie opinii składu orzekającego RIO o 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Poniecu w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ponieca z tego tytułu. 

 

Zastępca  Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś odczytał  treść uchwały Nr SO-

11/0955/54/2021 z dnia 18 maja 2021 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej  Rady 

Miejskiej w Poniecu w sprawie absolutorium dla  Burmistrza Ponieca z tytułu wykonania 

budżetu gminy za rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poprosił przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa,  zastępcę 

przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i 

Obywatelskich oraz przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie 

opinii komisji o sprawozdaniu z wykonaniu budżetu za 2020 rok.  

 

Przewodniczącego Komisji Stanisław Machowski poinformował, że Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa na swym 

posiedzeniu w dniu 6 maja 2021 roku zapoznała się ze sprawozdaniem rocznym z wykonania 

budżetu Gminy Poniec za 2020 rok. Komisja pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie 

budżetu Gminy Poniec za 2020 rok. W przeprowadzonym  głosowaniu  „za” pozytywną 

opinią  było  5 członków komisji – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Ewa Kończak poinformowała, że Komisja Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Obywatelskich na swym posiedzeniu 

w dniu 19 maja 2021 roku  zapoznała się ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu 

Gminy Poniec za 2020 rok. 

W przeprowadzonym  głosowaniu  „za” pozytywną opinią byli wszyscy  członkowie obecni na 

komisji – 4 członków. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Tadeusz Twardy poinformował, że 

komisja na swym posiedzeniu w dniu 5 maja 2021 roku zapoznała się ze sprawozdaniem 

rocznym z wykonania budżetu Gminy Poniec za 2020 rok. Komisja pozytywnie zaopiniowała  

sprawozdanie budżetu Gminy Poniec za 2020 rok. W przeprowadzonym  głosowaniu  „za” 

pozytywną opinią  było  5 członków komisji – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że wykonanie budżetu 2020 roku jest 

prawidłowe dowodem czego jest opinia RIO i stanowiska Komisji stałych.  

 

Dokonał otwarcia dyskusji w tym temacie. 



 6 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś stwierdził, że ubiegłoroczny budżet był budżetem 

na miarę możliwości, a to co nie zostało wykonane spowodowane było pandemią COVID-19. 

Radny zwrócił uwagę na znaczny wzrost dochodów w roku ubiegłym i pochwalił Burmistrza 

oraz organ wykonawczy za wykonaną pracę. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował Przewodniczącemu i członkom Komisji 

Rewizyjnej za wkład pracy przy sporządzeniu wniosku. Podziękował za rzetelne 

przygotowanie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ponieca. Opinia Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej jest dowodem prawidłowo 

sporządzonego wniosku, a więc należytego rozpatrzenia sprawozdania finansowego, 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy  za 2020 rok.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji i zwrócił się z prośbą do swego 

zastępcy o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego,  sprawozdania z wykonania budżetu  gminy Poniec za rok 2020. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś odczytał stosowny projekt 

uchwały. 

 

Rada Miejska  w obecności 13 radnych w głosowaniu  jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXIV/199/2021 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z 

wykonania budżetu  gminy Poniec za rok 2020. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z 

wykonania budżetu gminy za 2020 rok, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy  Kusz w związku ze szczegółowym przedstawieniem 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy  i odczytaniem Uchwały Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu gminy za 2020 rok zaproponował  przedstawienie  wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Ponieca z tytułu wykonania budżetu Gminy Poniec za 2020 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Łucja Markowska przedstawiła Wysokiej Radzie wniosek 

Komisji Rewizyjnej  o udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Poniec za 

2020 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Poinformowała, że wniosek  

został podpisany przez pięciu członków Komisji. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś stwierdził, że wszystkie elementy dotyczące 

budżetu zostały przedstawione, sprawozdanie z realizacji budżetu zostało zatwierdzone. Nie 

zachodzą zatem żadne przesłanki aby nie udzielić absolutorium Burmistrzowi Ponieca. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy  Kusz na zakończenie dodał, że rok 2020 to kolejny rok 

budżetowy, który można uznać za zadowalający i mimo pandemii COVID-19 udało się 

zrealizować najważniejsze zadania. Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji i zwrócił się 

z prośbą do swego zastępcy o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Ponieca z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska odczytała projekt uchwały                          

w sprawie  udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z wykonania budżetu gminy za 

2020 rok. 

 

Rada Miejska w obecności  13 radnych w głosowaniu jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr XXIV/200/2021 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z wykonania budżetu gminy za 

2020 rok.   

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz zarządził 20 min przerwy. 

Posiedzenie opuściła Radna Paulina Zielińska. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 12 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXIV/201/2021 
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w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 

2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2021-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji. 

 

Radny Mariusz Nowak zwrócił się z zapytaniem o przyłącze na Stawach w Dzięczynie.  

Radny Stanisław Machowski pytał o cel wybudowania przyłącza w miejscowości Janiszewo.  

Radny Krzysztof Matecki zwrócił się z zapytaniem o budynek kolejowy w miejscowości 

Śmiłowo. 

Odpowiedzi na pytania radnych udzielił Burmistrz Ponieca Jacek Widyński.  

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIV/202/2021 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag, 

następnie dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIV/203/2021 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale Nr 

XXII/183/2021 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na autonomicznych posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIV/204/2021 

w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale Nr XXII/183/2021 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości będącej 

własnością Gminy Poniec na rzecz Powiatu Gostyńskiego 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwał w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIV/205/2021  

w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości będącej własnością Gminy Poniec na 

rzecz Powiatu Gostyńskiego 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt  12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości położonych w Janiszewie  od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIV/206/2021  

w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonych w 

Janiszewie  od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Posiedzenie opuściła Radna Aneta Wrotyńska. 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 

służebności gruntowej, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 11 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIV/207/2021  

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie zbywania lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Poniec, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 11 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIV/208/2021  

w sprawie zbywania lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Poniec 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt  15. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej 

w Rokosowie, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 11 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIV/209/2021  

w sprawie zbywania lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Poniec 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 11 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIV/210/2021  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości 

stanowiącej własność gminy Poniec 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt  17. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej 

w Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 11 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIV/211/2021  
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w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Poniecu, stanowiącej 

własność Gminy Poniec 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt  18. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Gminnej Rady Seniorów w Poniecu oraz 

nadania jej statutu 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 11 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIV/212/2021  

w sprawie utworzenia Gminnej Rady Seniorów w Poniecu oraz nadania jej statutu 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 19. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XXIII Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 11 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła 

protokół z XXIII Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt  20. Sprawy organizacyjne – uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji o przedstawienie treści petycji oraz projektu uchwał wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej  sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Twardy odczytał treść petycji oraz przedstawił stanowisko 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w przedmiotowej sprawie. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwał w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 11 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIV/213/2021 oraz uchwałę nr XXIV/214/2021 

w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt  20. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

                

Nie wpłynęły. 

 

Pkt  21. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Mariusz Nowak zapytał o harmonogram wykaszania rowów przy drogach 
powiatowych.  
Odpowiedzi na powyższe pytanie udzielił Radny Powiatowy Maciej Malczyk. 
 
Radny Krzysztof Matecki zapytał o remonty przejazdów kolejowych na terenie naszej Gminy 
i do kogo to zadanie należy.  
Odpowiedzi na powyższe pytanie udzielił Burmistrz Ponieca Jacek Widyński.  
 

Pkt 22. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XXIV Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1730 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

 

  Protokółowała                                                                                    Przewodniczący Rady 
 Karolina Hamrol                                                                                           Jerzy Kusz 


